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Abstract (en)
The element has a vacuum-tight film envelope (10), in which an insulating material (16) e.g. mineral wool, is vacuumizable under volume reduction.
The film envelope is degradable at a place for ventilating the insulating element for degrading increase in volume of the insulating element. The film
envelope is formed of two welded films, and is made of plastic. The film is provided with a heat insulating coating. The insulating element comprises
a lug-shaped extension for gripping the insulating element. An independent claim is also included for a method for forming an insulating device.

Abstract (de)
Ein Dämmelement weist ein Dämmmaterial (16), wie beispielsweise Mineralwolle, und eine vakuumdichte Folienumhüllung (10), in der
das Dämmmaterial (16) vakuumisiert aufgenommen ist, auf. Das Dämmmaterial (16) ist unter Volumenreduzierung vakuumisierbar und die
Folienumhüllung (10) ist an wenigstens einer Stelle zum Belüften des Dämmelements und damit Veranlassen einer Volumenvergrößerung des
Dämmmaterials (16) zerstörbar. Beim Bilden einer Dämmvorrichtung wird ein solches Dämmelement zunächst an einer vorbestimmten Position
angeordnet und dann belüftet, um eine Volumenvergrößerung des Dämmmaterials (16) zu bewirken.
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